



13th of January 2010



HELVETIC
TRUST

Family Office & Asset Management

Mining Stocks

“What was true about trends and regions in 2009 is set to be reinforced. Economic growth in emerging economies such as China, Hong Kong, Brazil and India has been consistently underestimated by many investors. 200 to 300 million new consumers from these countries will enter the market over the coming years, leading to a sustained rise in demand for raw materials to build and expand infrastructure in these regions. Investors should keep an eye on mining shares, energy and physical gold and silver.

We recommend involvement in emerging economies, which is easiest to carry out through Exchange Traded Funds (ETF) and specialised funds. In China demand will rise steeply for raw materials such as copper, silver or coal, which the country does not have in sufficient quantities. Xstrata and Antofagasta are two particular companies that we favour because they are both well positioned in the market.”

Bergbauwerte

«Was 2009 für Trends und Regionen galt, wird sich verstärken. Das Wirtschaftswachstum in Schwellenländern wie China, Hongkong, Brasilien und Indien wird von vielen Investoren nach wie vor unterschätzt. In den kommenden Jahren werden aus diesen Ländern 200 bis 300 Mio. neue Konsumenten den Markt betreten. Das wird dazu führen, dass der Rohstoffbedarf für den Auf- und Ausbau der Infrastruktur in diesen Regionen nachhaltig anzieht. Investoren sollten ihr Augenmerk auf Minenaktien, Energie sowie physisches Gold und Silber richten. Wir empfehlen Engagements in Schwellenländern, was sich am einfachsten über Exchange Traded Funds (ETF) und spezialisierte Fonds umsetzen lässt. In China wird die Nachfrage nach Rohstoffen wie Kupfer, Silber oder Kohle, über die das Land nicht genügend verfügt, stark steigen. Unter Einzeltiteln favorisieren wir deshalb Xstrata und Antofagasta, beides Aktien von gut positionierten Unternehmen.»

HELVETIC TRUST